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Vragen van het lid Laçin (SP) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur en 
Waterstaat over concurrentie op het spoor (ingezonden 24 november 2017). 

Vraag 1
Kent u het het artikel «Duitse aanval op NS»?1 

Vraag 2
Hoe beoordeelt u de uitspraken van de directeur van het Duitse Arriva? Hoe 
beoordeelt u zijn oproep om het volledige Nederlandse openbaar vervoer te 
liberaliseren? 

Vraag 3
Hoe rijmt u deze oproep met het rapport van Ecorys en Arcadis in opdracht 
van uw ministerie uit 2011 naar decentralisatie van het spoor, waarin wordt 
gesteld dat losknippen van treindiensten uit het hoofdrailnet veel nadelen 
voor reizigers heeft (onder andere meer overstappen, hogere kosten) en 
weinig reizigersvoordelen oplevert?2 

Vraag 4
Hoe gaat u nu en in de toekomst voorkomen dat buitenlandse, commerciële 
partijen hier alleen komen voor «omzetverhoging van 40%», zoals de 
voorman van de dochteronderneming van Deutsche Bahn stelt? 

Vraag 5
Bent u bereid deze vragen te beantwoorden voorafgaand aan het algemeen 
overleg Spoor van 30 november 2017?

1 De Telegraaf, 22 november 2017: «Duitse aanval op NS»
2 «Onderzoek naar de reikwijdte van het hoofdrailnetwerk en de samenloop», 26 mei 2011

 
 
 
 
kv-tk-2017Z16199
’s-Gravenhage 2017 Tweede Kamer, vergaderjaar 2017–2018, Vragen


